
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 508
Vil ministeren redegøre for, hvor mange indstillinger til restancemyndigheden, der er lavet
af Kriminalforsorgens institutioner i forhold til eftergivelse af straffesagsomkostninger for
hvert af de seneste tre år og fordelt pr. institutioner, samt om indstillingen resulterede
i eftergivelse eller ej? Vil ministeren ligeledes redegøre for, hvad der lægges vægt på
i de enkelte indstillinger, samt om der er større sandsynlighed for at få eftergivelse fra
fængslet eller som løsladt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand
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Offentligt


